
Els ve�ns del centre es queixen dels canvis al

passeig i de la manca d«aparcament

La nova Associaci� de Ve�ns de Lloret es va reunir per

debatre les principals problemes del barri

DDG

La manca d'aparcament a la zona, els r�tols lluminosos al front mar�tim, la p�rdua

de poblaci� al nucli antic, la inseguretat i els canvis de circulaci� al passeig

mar�tim van ser les principals queixes que va recollir dijous la nova associaci� de

ve�ns del casc antic de Lloret de Mar. En total unes 120 persones es van reunir per

debatre els temes que m�s els preocupen al barri, despr�s de la reactivaci�

d'aquesta associaci� que havia estat molt activa en altres �poques, per� que

s'havia apagat. Un cop recollides les queixes es reuniran amb l'Ajuntament.

"Hem recollit les queixes i comen�arem a treballar per fer un nucli antic millor", va

destacar el president de l'associaci�, Victor Gallart en declaracions a Nova R�dio

Lloret. Gallart va afirmar que cal posar soluci� a la p�rdua de poblaci� a la zona, ja

que "si baixa la poblaci� s'entra en una espiral negativa que porta conseq��ncies

en tots els �mbits". "Si no hi ha poblaci�, molts comer�os tancaran. Si aquests

comer�os tanquen o les cases es buiden, els propietaris que tenien la botiga o el

pis llogat, al no tenir aquesta renda fan que la casa es desmillori, perqu� no hi fan

manteniment i aix� comporta una s�rie d'inconvenients que en alguna zona

sembla que ja est� passant", va explicar.

Respecte als canvis al passeig, el president va destacar que les opinions "s�n

dispars" i, per aix�, cal estudiar b� la q�esti�, "perqu� preocupa molt els ve�ns".

La recollida d'escombraries tamb� va ser un altre tema denunciat. Algun ve� va

demanar que es fes abans, per� Gallart va explicar que cal estudiar-ho b�.

Finalment, volen que es millori l'estat dels carrers, les fa�anes i la iláluminaci�. I

tamb� reclamen m�s pres�ncia policial, ja que han detectat actuacions

d'incivisme, com pintades a les parets o destrosses en persianes.

Un cop recollides les queixes, l'associaci� analitzar� i ordenar� la informaci� i

despr�s demanar� una reuni� amb l'Ajuntament per buscar les solucions

pertinents.

Tot i que a la reuni� eren 120 persones, l'entitat ja ha recollit prop de 300

solálicituds de ve�ns que volen ser socis.
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